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írásbeli kérdés

az Országgyűlés elnökének

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„A pénz garantáltan követi a beteget, avagy meddig kell várni az onkológiai ellátások javítására

ígért többletforrásra" címmel a Házszabály 91 . §-a alapján kérdést kívánok benyújtani Dr. Molnár

Lajos miniszter úrhoz . A kérdésemre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter úr!

Őn a 2006 . július 24-én kelt (Iksz .: 14465-112006-1000) levelében többek között arról tájékoztatta Dr.

Somlai Gézát, a Veszprém Megyei Őnkormányzat Tüdőgyógyintézetének vezetőjét, hogy a hazai

szakmai testületek ajánlása alapján jelenleg 50 kórház - köztük a Farkasgyepűi Tüdőgyógyintézet -

alkalmas a daganatos betegek sikeres gyógyítására . Az egészségbiztosító pedig, a Kormány

szándékainak megfelelően, a kijelölt kórházaknak jelentős többletforrást biztosított az onkológiai

ellátások javítására: erre a célra ebben a hónapban (július) terven felüli 1,5 milliárd forintot utalt át .

Annak ellenére, hogy a fent hivatkozott levélben Őn múlt időt használ a 1,5 milliárd forint átutalásával

kapcsolatban, a Népszabadságban, 2006, augusztus 2-án „Daganatos beteg nem marad kezelés

nélkül" című cikkben már úgy nyilatkozik, hogy „Egyelőre az e célra szánt 1,5 milliárd forint első felét

osztottuk szét a központok között . . ." .

A hangzatos ígéretek ellenére azonban, megyénk tüdőgyógyintézete a mai napig sem kapta meg az

ígért többletforrást, amivel kapcsolatban Őn külön is hangsúlyozta, hogy az a daganatos betegek

gyógyítását szolgálja .

és Hivatala

Irorr

Érkezett : 2006 0 KT 17.



ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
DR . KOVÁCS ZOLTÁN

Tisztelt Miniszter úr!

Kérem, szíveskedjen a részemre tájékoztatást adni, hogy mi a késedelem oka és a kijelölt intézmények,

köztük konkrétan a Veszprém Megyei Önkormányzat Tüdőgyógyintézete, mikor juthat hozzá az ígért

többlettámogatáshoz?

Az Egészségügyi Minisztérium a nyáron elindított egy zöld számot, melyen az olyan rákbetegek

jelentkezését várja, akiket nem fogadtak be ott, ahol gyógyítani kellene . Nem fordulhat elő ugyanis,

hogy anyagi okból bárhol is megtagadják a terápiát .

A támogatásukhoz hozzá nem jutó egészségügyi intézmények számára nem tervezik egy hasonló zöld

szám bevezetését?

Budapest, 2006 . október 16 .
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